

الأهداف الاستراتيجية للكلية

الغايات والأهداف الاستراتيجية للكلية

الغاية الأولى: تعليم صيدلي يواكب معايير الجودة المحلية والدولية

الأهداف الاستراتيجية

1. تطوير البرنامج التعليمي بما يتوافق مع المعايير المحلية والدولية ويحقق أهداف التنمية المستدامة ومستجدات سوق العمل الصيدلي.
2. تطبيق استراتيجية متطورة للتدريس والتعلم تجعل الطالب محور العملية التعليمية.
3. تنمية وتطوير الأنشطة الطلابية ووسائل دعم ورعاية الطلاب والوافدين والخريجين.

الغاية الثانية: الابتكار في البحث العلمي وتنوع برامج الدراسات العليا

الأهداف الاستراتيجية

1. استكمال برامج الدراسات العليا وفق مستجدات سوق العمل الصيدلي.
2. دعم الإنتاج البحثي والأنشطة العلمية المتميزة.
3. توجيه البحث العلمي لتحقيق رؤية مصر 2030 وأهداف التنمية المستدامة.

الغاية الثالثة: تميز وتنوع مجالات الخدمة المجتمعية

الأهداف الاستراتيجية

1. تقديم خدمات مجتمعية متنوعة وتمييزة تساهم في تحقيق أهداف التنمية المستدامة وحياة كريمة.
2. زيادة فاعلية المشاركة التبادلية بين مجتمع الكلية والمجتمع المحلي والدولي.

الغاية الرابعة: رفع كفاءة الموارد البشرية والمادية

الأهداف الاستراتيجية

1. ضمان كفاية وكفاءة القيادات والموارد البشرية.
2. تطوير كفاءة البنية التحتية والتكنولوجية ومصادر التعلم وفق القياسات المرجعية.

Strategic Goals and Objectives of the Faculty

Goal 1: Pharmacy education that aligns with local and international quality standards

1. Developing the educational program to align with local and international standards while addressing sustainable development goals and the evolving pharmaceutical job market.
2. Implementing an advanced teaching and learning strategy that places the student at the center of the educational process.
3. Enhancing and developing student activities, as well as support and care systems for students, expatriates, and graduates.

Goal 2: Innovation in scientific research and diversity in postgraduate programs

1. Completing postgraduate programs in line with updates in the pharmaceutical job market.
2. Supporting outstanding research output and scientific activities.
3. Directing scientific research to achieve Egypt's Vision 2030 and sustainable development goals.

Goal 3: Excellence and diversity in community service areas

1. Providing diverse and outstanding community services that contribute to sustainable development goals and a decent life.
2. Enhancing the effectiveness of mutual engagement between the faculty community and local and international societies.

Goal 4: Enhancing the efficiency of human and material resources

1. Ensuring the adequacy and efficiency of leadership and human resources.
2. Developing the efficiency of infrastructure, technology, and learning resources in accordance with benchmarking standards.